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Výstavba lanovky na vrch Zobor, aquaparku, multifunkčnej haly či podpora výstavby mestskej elektrárne na
báze paroplynu, to sú niektoré z priorít volebného programu súčasného primátora Jozefa Dvonča
(Smeru-SD), ktorý bude opäť kandidovať v novembrových komunálnych voľbách. Pri výstavbe lanovky s
dĺžkou 1,3 km, aquaparku a spoločensko-športovej haly počíta s participáciou súkromného sektora.
„Budeme postupovať podľa pravidiel PPP. Dali sme schváliť zámer v zastupiteľstve, na základe čoho teraz
môžeme vypísať výzvy na spoluinvestorov a tvorbu štúdií realizovateľnosti,“ povedal Dvonč. Lanovka na
Zobor nepremáva od roku 1994. „Jednoduchšia situácia sa mi zdá pri výstavbe multifunkčnej haly alebo
dostavbe futbalového štadióna, pretože tam mesto má čo ponúknuť,“ zhodnotil.
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